
Referat fra bestyrelsesmøde den 20. december 2023 

Emner:  

Budget:  Efter nedgang i indtægt fra lokaletilskud, er der udarbejdet et budget. Tiltag til øgede indtægter 

eller besparelser overvejes. 

Golfens dag – tilmelding den 14/4. Vi tilmelder os. 

Møde om fleksible medlemskaber – afholdes i Køge den 29/1-2024 – det er problematisk at der ca. er 

35.000 flex-medlemmer i DK. Vi skal i januar drøfte hvem der har tid til at tage derop, og støtte op om 

problematikken, hvor vores holdning også er, at flex-medlemmer er en udfordring for klubberne. 

Boldmaskine – brugt automat kan købes for tkr. 60. Denne vil kunne tage imod betaling enten ved kort eller 

et andet system.   Der er opbakning i bestyrelsen til købet. Frank ser på mulighederne, og om den kan passe 

hos os. 

Vognporten lukker 1. januar og åbner igen 4. marts. I perioden er der udelukkende automatsalg.  

Banevisioner: Møde er afholdt med Orupgård – om at få lov til at lave drivningsrange i skoven – dernæst få 

myndighedsgodkendelse, og herefter skaffe midler. Umiddelbart er Orupgård med, og der kan ”byttes” 

med forpagtede arealer. Der arbejdes videre med visionen. 

Valg til bestyrelse: På valg: Thomas, Lis og Ole.  Lis  stopper.  Thomas & Ole vil gerne forsætte.  

 


